

Tampereen yliopisto
Reettorit ry
Hallituksen kokous 2/2024
Aika: 22.1.2024 klo 17.00
Paikka: TAU Pinni B3113
<https://tuni.zoom.us/j/68942508512>



Esityslista

1. Kokouksen avaaminen	2
2. Kokouksen järjestäytyminen	2
3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	2
4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	3
5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	3
6. Ilmoitusasiat	3
7. Talousasiat	3
7.1 Haalarimerkkikilpailu	4
7.2 Reettoricolleget	4
8. Rehti-lehti	4
9. Excursio	4
10. Tapahtumat	5
10.1 Reettorit x Vostok -laskettelutapahtuma	5
10.2 Kaverisitsien budjetointi	5
10.3 Ääniaallot-risteily	6
10.4 Pulkankääntäjäisten järjestämisvastuu tulevaisuudessa	6
11. Sosiaalipolitiikka	7
12. Kulttuuri	7
13. Sidosryhmät	7
14. Yritysyhteistyö	8
15. Tuutorointi	8
15.1 Tuutoreiden määrän uudelleenarviointi	8
16. Viestintä	9
17. Koulutuspolitiikka	9
17.1 Hallituksen ja henkilökunnan keskusteluhetken terveiset	9
17.2 VIMO-OPS-kokoukseen terveiset	10
17.3 Kolmannen periodin reettorikahvit	10

17.4 TREYn linjapaperin päivitys	10
18. KV-asiat	11
18.1 Kansainvälisyysuunnitelma	11
19. Saapuneet vuosijuhlakutsut	11
19.1 Vuosijuhlaosallistumisiin budjetointi	12
19.2 Vuosijuhlahajoihin budjetointi	12
20. META	12
21. Kokouksen päättäminen	12

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.04.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan
Sihteeriksi valitaan

Reetta Sihto
Veera Känsälä

Läsnäolijat:

Reetta Sihto

Puheenjohtaja

Veera Känsälä

Sihteerit

Sini Taivalmaa

Alina Lukin

Aapeli Rytönen

Marilla Timonen

Paikalla kohdat 1-16

Inari Isohanni

Säde Lappalainen

Siiri Hihnala

Ellen Hakakoski

Ida Seluska

Lida Päärnilä

Tessa Nikka

Verna Vihervuori

Paikalla Zoomissa

Paikalla Zoomissa

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Muokataan kohta 7.1. Sisältämään tarvittavan budjetoinnin.

Päätös: Esityksen mukaan.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Esityksen mukaan.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:

12.1.2024 Reettorit x Vostok x UDK ainejärjestöesittely vaihto-opiskelijoille Zoomissa. Reettoreita edustamassa kansainvälisyys vastaava Ida Seluska ja yksi kv-tuutori. Kolme vaihto-opiskelijaa osallistui.

15.1.2024 Haku Reettoreiden tiimeihin, eli tapahtumatiimiin, excursiotiimiin ja Rehtin toimittajaksi alkoi.

15.1.2024 VIMO:n vaihtoinfo Sanna Ala-Kortesmaan pitämänä. Noin 20-30 osallistujaa, ei etämahdollisuutta. Kansainvälisyysvastaava teki muistion, joka lähetettiin kaikille VIMO:n ainejärjestöjen kansainvälisyysvastaaville jäsenistölle jaettavaksi.

16.1.2024 KV-tuutoroinnin järjestäjien koulutus, johon kansainvälisyysvastaava Ida Seluska osallistui.

18.1.2024 TREYn järjestämä tuutorivastaavien koulutus, johon tuutorivastaava Tessa Nikka osallistui.

22.1.2024 Tuutorihaku alkoi.

Päätös: Merkitään tiedoksi.

7. Talousasiat

Tilillä 8.1.2024: 14489,85€

Käteiskassassa 8.1.2024: 532,15€

7.1 Haalarimerkkikilpailu ja siihen budjetointi

Esitys: Keskustellaan haalarimerkkikilpailusta. Tarkoitus toteuttaa kuten aikasempina vuosina. Suunnittelu-aika voisi olla 1.2.-18.2. Tämän jälkeen jäsenistö saa äänestää suosikkiaan ja yksi tai useampi suosittu haalarimerkki tilataan ja samalla tilataan vanhoja merkkejä tarpeen mukaan lisää. Äänestysaika esimerkiksi 21.2.-25.2. Budjetoidaan tarvittava summa palkintoon.

Keskustelu: Aikaisemmin ollut palkinto esim. S-kauppaan, halutaanko nyt? Palkinto hyvä kannustin suunnitteluun. Aiemmin palkinto ollut 20€. Uuden haalarimerkin tilauksen yhteydessä tilataan myös muita merkkejä.

Päätös: Budjetoidaan 20€ haalarimerkkikilpailun palkintoon.

7.2 Reettoricolleget

Esitys: College on viime vuonna myyty hintaan 32€ ja siitä ei ole tullut tuottoa Reettoreille. Keskustellaan collegen tilaamisesta ja toiveista.

Keskustelu: Tänään pari paikkaa ottanut yhteyttä collegeiden tiimoilta. Colleget jo nyt melko kalliit, toisaalta halutaan pitää laatu korkealla tasolla. Edellisen vuoden paikka Jettaset todennäköisesti halvin, pyydetään tarjous myös Kloffalta.

Päätös: Esityksen mukaan.

8. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: 19 hakijaa tullut toimittajahakuun. TikTok-tili on perustettu. Tiimahaun loputtua järjestäydytään, ketään hakijoita tuskin tarvitsee karsia pois. On pohdittu, jos rahaa jää yli, olisiko mahdollista hankki Reettoreille Indesign. Pitää tutustua alustan ominaisuuksiin, ja mahdollisuuteen käyttää ohjelmaa usealla koneella.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Excursio

Esitys: Keskustellaan excursiotoimihenkilöiden johdolla excursioon liittyvistä asioista.

Keskustelu: Excutiimiin hakijoita tullut 6. Toimareiden perehdytys ensi viikon maanantaina.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Tapahtumatiimiin on tullut muutamia hakijoita, ääniaallot on saatu startattua, B&W approt tulee taas ja prideapproistakin puhuttu Interaktion kanssa.

Keskustelu: Tapahtumatiimiin hakijoita tullut 5. Tapsat kokousta tällä viikolla Viking Linen yhteyshenkilön kanssa. Ääniaallot herättäneet kiinnostusta useassa ainejärjestössä.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1 Reettorit x Vostok -laskettelutapahtuma

Esitys: Vostokin liikuntaministeri Anni Oikarinen otti Tessaan yhteyttä ainejärjestöjen yhteistyössä järjestettävän laskettelutapahtuman tiimoilta. Ajatuksena on tehdä päiväreissu Himokselle tai muuhun Tampereen lähellä sijaitsevaan laskettelukeskukseen. Päivämäärää ei ole vielä päätetty, mutta alustavasti reissun ajankohdaksi on esitetty helmi-maaliskuun vaihdetta.

Keskustelu: 23.1. Tessa kokousta tapahtumasta Vostokin Annin kanssa. Pohditaan syökö ääniaallot ja tämä tapahtuma toisiltaan osallistujia kovan hinnan ja lähekkäin olevan ajankohdan takia. Tuomas jäsenistöstä osoittanut kiinnostusta tapahtuman järkkäämiseen. Pohditaan, kysytäänkö UDK mukaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.2 Kaverisitsien budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 965 euroa sitsitarjoiluihin (juomiin ja ruokiin) sekä koristeluihin. Sitseistä tulee tuloja $90 \times 17e + 10 \times 8,5e = 1615e$ jotka suunnitellaan käytettäväksi

kokonaisuudessaan sitsien menoihin, ja tämä 965e on tilavuokran (500e) ja haalarimerkkien (150e) jälkeen käytettävissä oleva osuus.

Keskustelu: Sitsien ilmoittautuminen ei ole tullut täyteen, tällä hetkellä vajaa 70 osallistujaa. Tulot eivät siis ole tällä hetkellä esityksessä ilmoitetut. Annetaan myös mahdollisuus ilmoittautua ilman kaveria, jotta osallistujamäärää saadaan kasvatettua. Budjetoidaan kuitenkin esityksen mukaan.

Päätös: Budjetoidaan kaverisitseihiin 965€ esityksen mukaan.

10.3 Ääniaallot-risteily

Esitys: Keskustellaan alustavista suunnitelmista risteilylle.

Keskustelu: Kaikista ainejärjestöistä (Parku, CoMedia, Valta, Dominus ja Grrr) näytetty vihreää valoa risteilylle, ja myös kaikista liitytty Telegramissa suunnitteluryhmään.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.4 Pulkankääntäjäisten järjestämisvastuu tulevaisuudessa

Esitys: Aiemman pestisysteemin myötä Pulkankääntäjäisistä Reettoreiden osalta on vastannut hyvinvointivastaava. Hyvinvointivastaavan ja sosiaalipoliittisen vastaavan pestien yhdistyessä siirtyi Pulkankääntäjäisten järjestäminen osaksi sosiaalipoliittisen vastaavan pestiä.

Nykyisen pestisysteemin myötä Pulkankääntäjäiset sopisivat paremmin kulttuurivastaavan pestin alle. Keskustellaan siirretäänkö Pulkankääntäjäisten järjestäminen tulevaisuudessa osaksi kulttuurivastaavan pestiä.

Vuonna 2024 Pulkankääntäjäisiä Reettoreiden hallituksesta ovat järjestämässä kansainvälisyysvastaava Ida, kulttuurivastaava Veera sekä sosiaalipoliittinen vastaava Tessa. Alustava päivämäärä tapahtumalle on 21.2.

Keskustelu: 23.1. Tapaaminen pulkankääntäjäisistä Vostokin kanssa. Tapahtumaa voisi tehdä jatkossakin yhteistyössä. Palataan uudestaan työnjakoon tapahtuman jälkeen.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Sosiaalipoliitikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista sosiaalipoliittisista asioista sosiaalipoliittisen vastaavan johdolla.

Keskustelu: Urbanum ehdottanut aamulenkki+sauna+avanto-tapahtumaa helmikuussa, Ellen ja Siiri voisivat mahdollisesti ottaa koppia, ehkä myös Ida ja Verna. Halutaan lisätä R.I.P-tapahtumia, jotta alkoholiton meno olisi lisää. Mahdollisesti R.I.P. maaliskuussa.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Kulttuuri

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista kulttuuriasioista kulttuurivastaavan johdolla.

Keskustelu: Joku kulttuuritapahtuma mahdollisesti huhtikuun alkuun. Kulttuurivastaava voisi osallistua VIP-pesiksen suunnitteluun spon kanssa.

Päätös: Esityksen mukaan.

13. Sidosryhmät

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista sidosryhmäasioista sidosryhmävastaavan johdolla.

Keskustelu: 15.2. On mentorointiohjelman välitapaaminen.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista yritysyhteistöihin liittyvistä asioista yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Pikkuhiljaa käynnistellään toimintaa. Olisiko mahdollista sopia college-yhteistyö Jettasetin kanssa.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Tuutorihaku aukesi tänään ja kestää 2 viikkoa. Haastatteluiden päivämäärää piti vaihtaa, uusi päivä 15.2.

Päätös: Esityksen mukaan.

15.1 Tuutoreiden määrän uudelleenarviointi

Esitys: Vanhempien opiskelijoiden kesken on herännyt toive useammasta maisterituutorista syksylle 2024. Mikäli maisterituutoreita valitaan useampi kuin yksi, voisi olla hyvä lisätä tuutoreiden määrää esimerkiksi yhdellä tai kahdella tuutorilla,

riippuen siitä montako maisterituutoria valitaan. Keskustellaan siitä, kasvatetaanko valittavien tuutoreiden määrää.

Keskustelu: Ei lisättävää.

Päätös: Mikäli maisterituutorihakijoita tulee useampia, valitaan enintään 11 tuutoria, joista 2 on maisterituutoreita.

16. Viestintä

Esitys: Tiimihaku on nyt käynnissä, laitetaan siitä vielä muistutusta instagramiin ja telegramiin. Tehdään hallitusesittely instagramiin ja päivitetään nettisivujen hallitus-osio kuvien oton jälkeen. Odotetaan myös oikeuksia viestinnän opiskelijoiden blogiin, Peksin täytyy ne meille myöntää. Mainostetaan blogia instagramissa ja telegramissa oikeuksien saamisen jälkeen. Pohdittiin kanavat haltuun-kamppiksen pitämistä, jonka ideana olisi selkeyttää jäsenistölle uudistunutta tapahtumaviestintää esim. Google kalenterin linkittäminen omaan kalenteriin.

Keskustelu: Laitetaan vielä 1 muistutus tiimihausta keskiviikkona (24.1.). Uuden hallituksen yhteystiedot on päivitetty nettisivuille.

Päätös: Esityksen mukaan.

17. Koulutuspolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutuspoliittisista asioista: Reettorit ry -hallituksen ja henkilökunnan keskusteluhetki, kolmannen periodin reettorikahvit & VIMO-OPS-kokous.

Keskustelu: VIMO-OPS-kokous peruttiin keskiviikolta 24.1.

Päätös: Esityksen mukaan.

17.1 Hallituksen ja henkilökunnan keskusteluhetken terveiset

Esitys: Keskustellaan siitä, mitä halutaan tuoda esiin hallituksen ja henkilökunnan tapaamisessa.

Keskustelu: Keskusteluhetken rentoja tapaamisia, jossa esittäydytään hallituksena. Tällä kertaa paikalle tulossa Leena, sekä Pekka etänä. Tapaaminen on 30.1. Klo 11 Retokodissa.

Päätös: Esityksen mukaan.

17.2 VIMO-OPS-kokoukseen terveiset

Esitys: Koulutuspoliittinen vastaava osallistuu tapaamiseen ja vie opiskelijoiden terveiset. Keskustellaan siitä, mitä halutaan kertoa työryhmälle ja mitä toiveita on liittyen esimerkiksi mahdollisiin OPS-infotilaisuuksiin.

Keskustelu: Uudesta OPS:ista voitaisiin viestiä esimerkiksi viestinnän blogissa. Myös muutoksen vaikutuksesta opiskelijoiden opintoihin voidaan viestiä omissa kanavissa sitten kun saadaan tietää lisää. Henkilökunnalta kysytään olisiko Reettoreiden syytä kerätä opiskelijoilta palautetta OPS-asioista.

Päätös: Esityksen mukaan.

17.3 Kolmannen periodin reettorikahvit

Esitys: Mietitään kolmannen periodin reettorikahveille ajankohta.

Keskustelu: Mahdollisia päivämääriä esimerkiksi viikolla 8 ti, ke tai to klo 13.

Päätös: Esityksen mukaan.

17.4 TREYn linjapaperin päivitys

Esitys: TREYn linjapaperia päivitetään. Kommentteja kerätään 4.2. asti. Päätetään, kommentoidaanko järjestönä. Koulutuspoliittinen vastaava on silmäillyt dokumentin läpi ja miettinyt muutamia seikkoja. Lisätietoja: <https://trey.fi/treyn-linjapaperia-paivitetaan>

Keskustelu: Linjapaperi ei ole saavutettava fontin takia. Jos kommentoidaan järjestönä, sillä on enemmän painoarvoa. Ida tekee ehdotelman kommentteista ja tehdään lisäyksiä pestikohtaisesti.

Päätös: Esityksen mukaan.

18. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista: seuraavat kv-tuutorointitapahtumat, ITC-yhteistyö ja vaihtohaku.

Keskustelu: 26.1. vaihtareiden ilmainen vapriikkivierailu, myös jäsenistö tervetullut. Vaihtarit haluttaisiin pulkankääntäjäisiin, lasketaan se kv-tuutorointitapahtumaksi, jolloin aj:n jäsenyyttä ei tarvita. Pe 26.1. tapaaminen ITC:n kansainvälisestä tapahtumasta. Vaihtohaku sulkeutuu 26.1. Uusi VIMO:n vaihtokohde Dublinissa. Kotikansainvälisyyskokonaisuus tulossa.

Päätös: Esityksen mukaan.

18.1 Kansainvälisyysuunnitelma

Esitys: Keskustellaan alustavasti kansainvälisyysuunnitelmasta, esim. miten prosessi etenee ja mitä suunnitelmaan kirjataan (kansainvälisen toiminnan tavoitteet, arvot, kehityskohteet, muuta).

Keskustelu: Sovitaan iltakoulupäivät META:ssa.

Päätös: Esityksen mukaan.

19. Saapuneet vuosijuhlakutsut

Esitys: Tampereen Arkkitehtikilta on kutsunut meidän vuosijuhlilleen 3.2., lipun hinta on 80€. Paikkoja on varattu kaksi. Keskustellaan, ketkä lähtevät edustamaan.

Keskustelu: Etukäteen Tessa, Ida ja Veera ilmaisseet kiinnostusta. Muita kiinnostuneita ei ole.

Päätös: Veera ja Tessa lähtevät edustamaan.

19.1 Vuosijuhlaosallistumisiin budjetointi

Esitys: Budjetoidaan tarvittaessa TamArkin vuosijuhliin osallistumiseen 20€ per osallistuva henkilö.

Keskustelu: Ei kommentteja.

Päätös: Budjetoidaan vuosijuhlaosallistumiseen 20€ per henkilö eli yhteensä 40€.

19.2 Vuosijuhlahahjoihin budjetointi

Esitys: Budjetoidaan Luupin vuosijuhlahahjaan 15€, sekä tarvittaessa TamArkin vuosijuhlahahjaan 15€.

Keskustelu: Koska edustajat TamArkin vujuille löytyi, budjetoidaan myös heidän lahjaansa.

Päätös: Budjetoidaan kahteen vuosijuhlahahjaan 15€ eli yhteensä 30€.

20. META

Muistakaa ilmoittautua järjestöstarttiin viimeistään huomenna.

Hallituskuvat keskiviikkona, muistakaa pestä colleget ;) Tarvittavat lainacolleget löytyi. Ollaan sika nättei ja hyvä...hallituksessa keskiviikkona.

Virkkarit ma 29.1. klo 17 alkaen Reetalla.

Hallituksen iltakoulujen päivät ke 7.2. klo 16 sekä to 22.2.2024 Klo 14

Toasteja kaverisitseille???

21. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.33.

Pöytäkirja hyväksytty
05.02.2024
Tampere

Reetta Sihto
Puheenjohtaja

Veera Käsälä
Sihteeri